
 
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 
konaného dňa 23. 08. 2005 

 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 
    
Začiatok zasadnutia:   8.00 h 
Ukončenie zasadnutia:    20.35 h    
 
Prítomní:           29 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
                                  
Ospravedlnení:         JUDr. Katarína Macháčková, Mikuláš Ďurják 
                                                          
 
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
                              Ing. Jana Michaličková – hlavná kontrolórka mesta 
                              JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP 
                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre masmédiá 
                              Ing. Lenka Pánisová – riaditeľka sekretariátu prednostu 
                              Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
                              Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
                              PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – vedúca odb. starostlivosti o občana  
                              Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                              Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva                               
                              Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia                          
                              Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odb. daní, popl., obch. a služieb              
                              Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 
                              JUDr. Eva Bogdanová – právnička MsÚ 
                              Ing. arch. Stanislav Mečiar – odborný ref. územného plánovania                               
                              Ing. arch. Milan Chmura – odborný ref. územného plánovania                               
                              Ľubica Burešová – referent správy  nehnuteľného majetku 
         Ing. Marian Kobárik – riaditeľ SMM, p. o., Prievidza 
         Peter Paulík – riaditeľ KaSS                               

       Ing. Rudolf Kollár – riaditeľ DD–DPD Prievidza  
                              Ján Detko – odborný referent AIS 
                               Iveta Litvajová – referent pre servis MsR a MsZ 
                               – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, prizvaní a občania  
         – podľa prezenčnej listiny 
 

 
– k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých poslancov, zúčastnených zástupcov 
jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  televízie, 
hostí a občanov  mesta.  

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ  a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
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Uviedol, že na začiatku rokovania za účasti 27 poslancov bolo zasadnutie MsZ uznášania 
a rokovania schopné. 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 

predsedníctva, ktoré pracovalo na rokovaní MsZ v  zložení: Ján Kotian,  Ing. Mgr. Jozef 
Kobela, Ing. Milan Dérer, predsedovia poslaneckých klubov; Ing. Michal Mladý, zástupca 
primátora mesta; Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ; Ing. Jana Michaličková, hlavná 
kontrolórka mesta.  
 

Ďalej primátor mesta uviedol, že za overovateľov zápisnice MsZ boli menovaní:        
Mgr. Katarína Bubnášová  a Stanislav Rajnoha a za spravodajcu mestskej rady bol určený – 
Ing. Mgr Jozef Kobela.  
 

Na základe odporučenia Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie navrhnutí a poslancami MsZ zvolení: 
Helena Dadíková  – predsedníčka,  
Mgr. Ľubomír Vida – člen,  
Ing. Rastislav Nedas – člen.   
K návrhu na zloženie návrhovej komisie prijalo MsZ uznesenie č. 248/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 sa zdržal.  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ  primátor mesta požiadal návrhovú komisiu, aby zaujala 
svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v ďalšej časti rokovania MsZ prítomných oboznámil 
s programom MsZ v Prievidzi.  
 
 
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  

 
1) O t v o r e n i e 
2) Vyhodnotenie uznesení MsZ  
3) Správa o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spol. UNIPA, s. r. o., 

Prievidza, v oblasti verejné osvetlenie a športoviská za obdobie 1–6/2005 
4) Správa o plnení rozpočtu Domova dôchodcov – Domova penziónu pre dôchodcov    

za 1. polrok 2005  
5) Návrh Doplnku č.2 k VZN č.70/2003, o určení výšky platieb za poskytované služby     

v Domove dôchodcov a Domove penzióne pre dôchodcov v Prievidzi 
6) Využitie objektov na Ul. M. Rázusa, Ul. A. Stodolu a Ul. S. Chalupku  
7) Výsledky hospodárenia KaSS v Prievidzi za 1. polrok 2005 
8) Plnenie rozpočtu príspevkovej organizácie SMM Prievidza za 1. – 6. mesiac          

v roku 2005  
9) Informácia o plnení rozpočtu mesta Prievidza za 1. polrok 2005  
10) Návrh na IV. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2005 
11) Výročná správa neziskovej organizácie mesta Prievidza Harmónia, n. o.  
12) Návrh Doplnku č. 1 k Štatútu neziskovej organizácie mesta Prievidza Harmónia, n. o.   
13) Návrh Doplnku č. 3 k VZN č. 78/2004 o miestnych daniach a miestnom poplatku        

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
14) Návrh Doplnku č.1 k VZN č. 79/2004 o používaní cestných meračov rýchlosti 

Mestskou políciou v Prievidzi 
15) Zmena č. 2 Územného plánu zóny IBV Terasy Prievidza a Doplnok č. 2 k VZN            

č. 49/1998 
16) Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 1. – 6./2005 
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17) Návrh VZN č. 84/2005 o poskytovaní prepravnej služby občanom mesta Prievidza 
„sociálny taxík“  

18) Uzavretie nájomnej zmluvy medzi TSK a mestom Prievidza na prenájom Nemocnice 
s poliklinikou Bojnice 

19) Diskusia pre občanov (15.00 h  –  16.00 h) 
20) Rôzne 
21) Interpelácie poslancov 
22) Záver 
 
 
     P r o g r a m   bodu č. 20 –  „   R ô z n e   “ 
 

1) Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza 
2) Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku 
3) Návrh na vyradenie majetku mesta Prievidza 
4) Zriadenie vecných bremien 
5)  Návrh na uzatvorenie kontraktu medzi mestom Prievidza a TIK Horná Nitra 
6) Čerpanie prostriedkov zo štrukturálnych fondov EÚ 
7) Informácia o rokovaniach s investormi vo výstavbe bytov  
8) Spolufinancovanie rozšíreného projektu „mini – ihriska“ 
9) Informácia o obnove Ul. Pod hrádok – Hradec  
10) Refundácia nákladov pre OR SZZP V Prievidzi 
11) Realizácia vianočného programu 2005 – ľadová revue 
12) Návrh na výplatu odmeny HK mesta za rok 2004 

 
Na doplnenie programu MsZ a programu bodu „Rôzne“ neboli žiadne návrhy, 

zasadnutie  mestského zastupiteľstva sa riadilo jednohlasne schváleným programom.     
K predloženému programu mestského zastupiteľstva prijalo MsZ uznesenie č. 249/05, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 
 

– k bodu  2 – 
„Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že v súlade so zákonom                  

č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v súlade s rokovacím  
poriadkom MsZ bola vykonaná kontrola plnenia uznesení MsZ za obdobie od posledného 
zasadnutia MsZ, ktoré sa konalo v mesiaci jún 2005.  
Prítomných oboznámila so stanoviskom hlavného kontrolóra mesta.  
Zdôraznila, že v materiáli Vyhodnotenie uznesení MsZ sú vyhodnotené uznesenia MsZ       
za roky 1997 – 2005 v počte 62 uznesení a z toho 13 prijatých uznesení v roku 2004 a 2005, 
ktoré sú po ich vyhodnotení splnené a navrhnuté na vypustenie zo sledovania. 
Hlavná kontrolórka mesta vo svojom stanovisku konštatovala, že bolo skontrolované 
uznesenie č. 89/II./05, ktorým MsZ schválilo prechod hnuteľného majetku po zrušenej ZŠ     
K. Novackého od 01. 08. 2005 do správy ZŠ na Ul. energetikov. K 31. 07. 2005 bola 
vykonaná mimoriadna inventarizácia. Ing. Jana Michaličková ďalej uviedla, že bolo 
skontrolované uznesenie MsZ č. 91/II/05 bod b), ktorým MsZ schválilo prechod hnuteľného 
a nehnuteľného majetku po zrušenej II. ZŠ na Ul. S. Chalupku  do správy III. ZŠ na Ul.         
S. Chalupku. Taktiež bolo skontrolované plnenie uznesenia MsZ č. 145/II/05, v ktorom MsZ 
schválilo zámenu nehnuteľného a hnuteľného majetku medzi mestom Prievidza 
a Trenčianskym samosprávnym krajom. Ing. Jana Michaličková oboznámila prítomných        
i s ďalšími kontrolovaným uzneseniami. Helena Dadíková upovedomila na text  
vyhodnotenia uznesenia MsZ č. 60/II. – bod c)/05 a bod 4. b), v ktorom komisia športu        
pri MsZ odporučila, aby vyčlenený finančný príspevok bolo možné realizovať cez určitú 
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mestskú organizáciu. Podľa názoru Heleny Dadíkovej je potrebné navrhnúť konkrétnu 
organizáciu.  

Mgr. Katarína Bubnášová poukázala na úpadok športu v meste Prievidza. 
Konštatovala, že výsledky prievidzského futbalu sú alarmujúce a že je potrebné riešiť túto 
situáciu.  Helena Dadíková uviedla, že podľa jej názoru mesto dostatočne financuje 
športoviská mesta,  sami sa musia snažiť o sponzorov. 

K vyhodnoteniu uznesení MsZ neboli vznesené ďalšie pripomienky. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 250/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: 27 poslancov za,2 sa zdržali.  
 

–  k bodu  4 – 
„Správa o plnení rozpočtu Domova dôchodcov – Domova penziónu pre dôchodcov  

za 1. polrok 2005“ 
 

Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD–DPD v Prievidzi, predložil Správu o plnení rozpočtu 
Domova dôchodcov – Domova penziónu pre dôchodcov v Prievidzi  za 1. polrok 2005. 
Hovoril o výsledku rozpočtového hospodárenia DD–DPD za I. polrok 2005, pričom zdôraznil, 
že celkové príjmy tvoria výšku 6 712 886,98 Sk a celkové výdavky sumu 6 713 294,13 Sk,    
so schodkom 407,15 Sk.   

K prejednávanému bodu programu zo stany poslancov MsZ otázky a ani pripomienky 
neboli. 

K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 251/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  
 

– k bodu 5 – 
„Návrh Doplnku č. 2 k VZN č. 70/2003 o určení výšky platieb za poskytované služby  

v Domove dôchodcov a Domove penzióne pre dôchodcov v Prievidzi“ 
 

Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD–DPD v Prievidzi, prítomných informoval o návrhu 
Doplnku č. 2 k VZN č. 70/2003 o určení výšky platieb za poskytované služby v DD–DPD 
v Prievidzi.  
Uviedol, že zmeny vo výške platieb za poskytované služby vychádzali z cien potravín a ceny 
elektrickej energie aktuálnych pre rok 2003. 
Ing. Rudolf Kollár zdôraznil, že k predmetnému zvyšovaniu nákladov na prípravu stravy     
pre obyvateľov zariadenia budú ceny upravené. 

Otázky, pripomienky a návrhy zo strany poslancov neboli.  
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 252/05, ktoré tvorí prílohu 

zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
  

– k bodu 3 – 
„Správa o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spol. UNIPA, s. r. o., 

Prievidza, v oblasti verejné osvetlenie a športoviská za obdobie 1- 6/2005“ 
 

Správu o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spol. UNIPA, s. r. o., 
Prievidza, v oblasti verejné osvetlenie a športoviská za obdobie 1 - 6/2005 predložila        
Ing. Soňa Tencerová, zástupca spol. UNIPA, s. r. o. 

Ing. Soňa Tencerová uviedla, že správa obsahuje 4 základné okruhy a to: verejné 
osvetlenie (VO) a cestná svetelná signalizácia (CSS), športové zariadenia, mobilná ľadová 
plocha (sezóna 2004/05) a plnenie nájomných zmlúv s Mestom Prievidza. 
Správu a prevádzku VO a CSS zabezpečuje spol. UNIPA, s. r. o., od 1. 1. 2001. Za prvý 
polrok 2005 došlo k úspore čerpania transferu za elektrickú energiu. Kapitálový transfer na 
modernizáciu a rekonštrukciu VO je čerpaný priebežne na tieto akcie: rekonštrukcia VO na 
Bojnickej ceste  I. a II. etapa a predĺženie siete VO v Parku Skotňa (Dlhá ulica). 
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Ing. Soňa Tencerová  uviedla, že činnosť v oblasti športovísk je v správe rozdelená              
do 3 okruhov a to zimný štadión, futbalový štadión a plaváreň.  Ing. Soňa Tencerová sa ďalej                        
venovala nákladom a výnosom jednotlivých športovísk. Ing. Igor Detko, konateľ spoločnosti 
UNIPA, s. r. o., informoval o návšteve plavárne občanmi mesta s tým, že k dnešnému dňu 
plaváreň okrem pravidelných výcvikov navštívilo 12 251 ľudí, z toho 5 910 detí. 

K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 253/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  
 

– k bodu 6 – 
„Využitie objektov na Ul. M. Rázusa, Ul. A. Stodolu a Ul. S. Chalupku „ 

 
Alternatívy umiestnenia domova dôchodcov v objektoch na Ul. M. Rázusa, Ul. A. 

Stodolu a Ul. S. Chalupku v Prievidzi predložili Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru 
výstavby a regionálneho rozvoja a Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD-DPD v Prievidzi. 
Ing. Rudolf Kollár uviedol, že polyfunkčný objekt na Ul. M. Rázusa bol odkúpený do majetku 
mesta za 12,5 mil. Sk. Predpokladaná kapacita lôžok v objekte je 120. V bývalom objekte 
MŠ na Ul. A. Stodolu je predpokladaná kapacita lôžok 60, ale predmetný objekt je v zlom 
technickom stave, a preto je navrhnutý na odpredaj. Objekt na Ul. S. Chalupku – 3 pavilóny  
– ponúka kapacitu približne 144. Podľa slov Ing. Rudolfa Kollára by náklady  na zrealizovanie 
jedného pavilónu dosiahli výšku asi 9,6 mil. Sk.  
Ing. Rudolf Kollár ďalej uviedol, že všetky tri objekty sú vhodné na prevádzku domova 
dôchodcov.  

Ing. Ivan Mečiar, poslanec MsZ, poukázal  na problém s parkovaním vozidiel na Ul. 
M. Rázusa.  Ing. arch. Vladimír Falat ho ubezpečil, že súčasťou projektu budú aj parkovacie 
miesta. MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., navrhol, aby do projektu domova dôchodcov           
bol zahrnutý aj hospic. S týmto návrhom súhlasil aj riaditeľ DD-DPD.  

Mgr. Katarína Bubnášová sa zaujímala, aká je potreba nových lôžok v domove 
dôchodcov.  
Ing. Rudolf Kollár uviedol, že v súčasnosti domov eviduje okolo 300 žiadostí. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, poznamenal, že je akútna potreba zriadenia hospicu. Ďalej uviedol, 
že  je potrebné vytvárať podmienky  i pre občanov mesta v starobe. 

Ing. arch. Vladimír F alat informoval prítomných o možnosti odkúpenia priľahlej 
stavby vedľa predmetného objektu na Ul. M. Rázusa. Uviedol, že stavbu vlastnia dvaja 
majitelia, pričom mestu sa nepodarilo stretnúť sa s jedným z nich.  

Ing. Michal Mladý, zástupca primátora, poznamenal, že okolo objektu bude potrebné 
vybudovať „parčík“ pre obyvateľov domova dôchodcov, a preto by bolo vhodné priľahlý 
objekt odkúpiť.  S týmto názorom súhlasil aj Ján Kotian, taktiež pani Jana Vršková v mene 
VVO č. 3.  

Ing. Mgr. Jozef Kobela sa zaujímal, aké by boli náklady na odkúpenie priľahlej stavby 
a jej prípadná likvidácia.  Ing. arch. Vladimír Falat uviedol, že nákladmi na likvidáciu 
predmetného skeletu sa oddelenie zatiaľ nezaoberalo. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
požiadal Mgr. Ľudovíta Fábryho, prednostu MsÚ, o zistenie vlastníka priľahlej stavby (skeletu 
na UL. M. Rázusa) a vyvolanie následných rokovaní s majiteľmi.  

Ing. Rudolf Kollár ďalej informoval prítomných o možnosti zriadenia domova 
dôchodcov  v budove bývalej MŠ na Ul. A. Stodolu v Prievidzi.  Konštatoval, že náklady         
na prestavbu a úpravu by predstavovali čiastku okolo 30 mil. Sk.  Ing. arch. Vladimír Falat 
dodal, že predmetná budova si skutočne vyžiada nemalé úpravy, čo predstavuje vysokú 
finančnú náročnosť. Ing. Igor Detko, konateľ spol. UNIPA, s. r. o., uviedol, že spoločnosť 
UNIPA, s. r. o., hľadá vhodnejší objekt na prevádzku, pretože v súčasnosti majú 
nedostatočný priestor na prácu, sklady, parkovanie atď. Spol. UNIPA, s. r. o., v súčasnosti 
sídli v centre mesta, čo podľa vyjadrenia Ing. Igora Detka nie je pre činnosť firmy potrebné 
a budova na Ul. A. Stodolu by spoločnosti UNIPA, s. r. o., vyhovovala. Zvažovali však           
aj s budovou za plavárňou. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal Ing. Igora Detku 
o predloženie konkrétneho návrhu. Dodal však, že budova na Ul. M. Stodolu                        
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je v spoluvlastníctve s mestom Bojnice, ktoré predložilo mestu Prievidza návrh na odkúpenie 
za sumu 8,3 mil. Sk. Primátor ďalej uviedol, že najlepším riešením je odpredať časť objektu, 
ktorý je vo vlastníctve mesta, avšak nie za sumu, ktorú navrhuje mesto Bojnice. 

Ing. Rudolf Kollár ďalej informoval o možnosti zriadenia domova dôchodcov 
v pavilónoch II. ZŠ na Ul. S. Chalupku. Konštatoval, že objekt sa nachádza v príjemnom 
prostredí v blízkosti parku.  Náklady na jeden pavilón by predstavovali výšku 9,6 mil. Sk. 
 Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 254/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo 
nakladanie s majetkom mesta takto: Polyfunkčný objekt na Ul. M. Rázusa dostavať                
ako domov pre dôchodcov – penzión a penzión – stacionár; objekt bývalej MŠ na Ul. A. 
Stodolu predať; 3 pavilóny ZŠ na Ul. S. Chalupku zrekonštruovať na domov pre dôchodcov. 
Ďalej MsZ odporučilo primátorovi mesta vykonať kroky k odkúpeniu objektu skeletu, 
odkúpeniu pozemku pod skeletom na Ul. M. Rázusa a jeho odstránenie s tým, že finančné 
prostriedky na kúpu objektu, pozemku a odstránenie budú zaradené do návrhu rozpočtu 
mesta Prievidza na rok 2006 a uložilo prednostovi MsÚ pripraviť do konania októbrového 
MsZ v spolupráci s príslušnou komisiou MsZ a riaditeľom DD – DPD v Prievidzi alternatívny 
návrh na zriadenie hospicu. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 

– k bodu 7 – 
„Výsledky hospodárenia KaSS v Prievidzi za 1. polrok 2005“ 

 
Výsledky hospodárenia KaSS v Prievidzi za 1. polrok 2005 predložil Peter Paulík, 

riaditeľ KaSS v Prievidzi. 
Na začiatku prezentácie sa riaditeľ KaSS ospravedlnil za formálne chyby v materiáli, a to      
na str. č. 4 sa v tabuľke nachádza plnenie rozpočtu za 1. polrok 2005 a nie za jún 2005, 
taktiež v uvedenej tabuľke ide o rozpočet roku 2005,  a nie roku 2004.  
Peter Paulík poukázal na plnenie nákladov (44 %) a výnosov (36,86 %) KaSS v Prievidzi.   

Helena Dadíková poukázala na stratu v hospodárení KaSS v predchádzajúcom 
období. Navrhla, aby mesto zvýšilo príspevok pre KaSS v tomto roku minimálne o 300 000,--  
Sk.     
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla, že i komisia kultúry MsZ               
sa na svojom zasadnutí zaoberala touto problematikou. Podľa jej slov je možné podľa 
potreby upraviť rozpočet.  

K predloženému materiálu Výsledky hospodárenia KaSS v Prievidzi za 1. polrok 2005 
prijalo MsZ uznesenie  č. 255/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 

 
– k bodu 8 – 

„Plnenie rozpočtu príspevkovej organizácie „Správa majetku mesta Prievidza“              
za 1. –  6. mesiac v roku 2005“ 

 
Plnenie rozpočtu príspevkovej organizácie „Správa majetku mesta Prievidza“              

za 1. – 6. mesiac v roku 2005 predložil Ing. Marian Kobárik, riaditeľ Správy majetku mesta 
Prievidza.  
Ing. Marian Kobárik konštatoval, že organizácia hospodárila v prvom polroku 2005 s tržbou 
8 368 000,-- Sk, čo predstavuje plnenie na 51 %.  Helena Dadíková sa zaujímala o názor 
audítorov v súvislosti s typom organizácie, keďže ide o príspevkovú organizáciu mesta.  
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla, že jednou z možností            
je i opätovné vytvorenie  samostatného útvaru MsÚ.  Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, dodal, 
že ďalším riešením je i vytvorenie samostatnej právnickej osoby. 

K prerokovanému materiálu Plnenie rozpočtu príspevkovej organizácie „Správa 
majetku mesta Prievidza“ za 1. –  6. mesiac v roku 2005 prijalo MsZ uznesenie č. 256/05, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za. 
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– k bodu 9 – 

„Informácia o plnení rozpočtu mesta Prievidza za 1. polrok 2005“ 
 

Informáciu o plnení rozpočtu mesta Prievidza za 1. polrok 2005  predložila             
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru MsÚ a zároveň konštatovala, že mesto 
za 1. polrok 2005 hospodárilo v súlade so schváleným rozpočtom. Plnenie príjmov dosiahlo 
hodnotu 49,2 % a čerpanie výdavkov 40,6 %. Podľa vyjadrenia Ing. Kataríny Baškovej mesto        
v 1. polroku 2005 nemalo finančné problémy, svoje záväzky si plnilo včas. Najlepšie sa plnili 
daňové príjmy, a to na 60 %. Plnenie nedaňových príjmov dosiahlo hodnotu 25 %, čo súvisí 
predovšetkým s tým, že predaj pozemkov pod Priemyselný park sa zatiaľ nerealizoval. 
Výdavky mesto čerpalo v 1. polroku 2005 na 40 %. Ing. Katarína Bašková uviedla, že 
k predloženému materiálu neboli žiadne pripomienky z komisií MsZ 

K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 257/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie:25 poslancov za. 
 
 

– k bodu 10 – 
„Návrh na IV. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2005“ 

 
Návrh na IV. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2005 predložila Ing.  Katarína 

Bašková, vedúca ekonomického odboru MsÚ. 
Ing. Katarína Bašková uviedla, že bola vykonaná finančná analýza, ktorou bolo zistené,       
že niektoré položky príjmov sa môžu zvýšiť. Vyššie výdavky vyplývajú z niektorých uznesení 
z MsR a MsZ. Príjmy a výdavky sa v návrhu IV. úpravy rozpočtu mesta zvyšujú o čiastku    
13 mil. Sk.  Ing. Katarína Bašková sa ďalej venovala zmenám v jednotlivých položkách 
príjmov a výdavkov.  Následne sa Ing. Katarína Bašková vyjadrila k pripomienkam z komisií 
MsZ.   

Stanislav Rajnoha otvoril tému budovania kruhovej križovatky pred bývalou budovou 
Jednoty – na Ul. A. Hlinku a Ul. G. Švéniho. Navrhol, aby do úpravy rozpočtu mesta bola 
zahrnutá čiastka 3 mil. Sk na vybudovanie predmetnej kruhovej križovatky. Stanislav 
Rajnoha požiadal primátora mesta o možnosť vystúpenia Ing. Miloša Součeka, člena 
dopravnej komisie, na rokovaní MsZ. 
Ing. Miloš Souček uviedol, že po  otvorení podchodu bude musieť byť Hviezdoslavova ulica 
zobojsmernená a bude potrebné vybudovanie kruhového objazdu. Následne predložil 
konkrétnu vizualizáciu.  

Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a regionálneho rozvoja,  
konštatoval, že predmetná kruhová križovatka je potrebná.  Primátor mesta upozornil na 
problematiku parkovania v centre mesta. Ďalej uviedol, že bude potrebné zabezpečiť 
výrazné dopravné značenie.  Ing. Miloš Souček ďalej podal informáciu ohľadom možnosti 
dočasného riešenia dopravy dopravným značením okolo budovy vysokej školy a ÚPSVaR 
veľkým kruhovým križovaním. 

MsZ uznesením č. 258/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo realizáciu (vrátane 
projektu) veľkého kruhového križovania na Ul. A. Hlinku, Bakalárskej ul. a Ul. G. Švéniho        
s tým, že finančné prostriedky na jeho realizáciu budú zapracované do V. úpravy rozpočtu 
mesta na rok 2005; ďalej uložilo prednostovi MsÚ úlohu zabezpečiť náhradné parkovanie    
pre VŠ a ÚPSVaR a rokovať so spol. Slovak Telekom, a. s., ohľadne financovania prekládky 
sietí ST pod kruhovým križovaním; požiadalo primátora mesta rokovať s TSK v Trenčíne                    
o spolufinancovaní budovania malého kruhového križovania. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
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Helena Dadíková sa v súvislosti s úpravou rozpočtu zaujímala o navýšenie čiastky 

určenej na zabezpečenie ochrany majetku – budovy bývalej MŠ na Ul. A. Stodolu, pričom 
konštatovala, že čiastka 290 tis. Sk je podľa jej názoru vysoká.   
Ing. Michal Mladý, zástupca primátora mesta, taktiež konštatoval, že ide o vysokú sumu 
približne 100,--Sk/1 h.  

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že treba prehodnotiť zmluvy.  
MsZ uznesením  č. 259/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo IV. úpravu 

rozpočtu mesta na rok 2005. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 sa zdržal. 
 
 

– k bodu 11 – 
„Výročná správa neziskovej organizácie mesta Prievidza Harmónia, n. o. „ 

 
 Výročnú správu neziskovej organizácie mesta Prievidza Harmónia, n. o.,  predložila 
Alžbeta Borková, riaditeľka neziskovej organizácie mesta Prievidza Harmónie, n. o.  
Nezisková organizácia Harmónia, n. o., bola založená mestom Prievidza v roku 2003             
za účelom poskytovania sociálnej a humanitárnej pomoci osamelým rodičom s maloletými 
deťmi, ktorých život a zdravie  sú ohrozené, a tiež tehotným ženám, ktoré sa ocitli v sociálnej 
núdzi spôsobenej stratou rodinného prostredia.  

Zo strany poslancov MsZ ďalšie otázky, pripomienky a ani návrhy neboli. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 260/05, ktoré tvorí prílohu 

zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za. 
 
 

– k bodu 12 – 
„Návrh Doplnku č.1 k Štatútu neziskovej organizácie mesta Prievidza Harmónia, n. o. „ 
 

Návrh Doplnku č.1 k Štatútu neziskovej organizácie mesta Prievidza Harmónia, n. o., 
na rokovaní MsZ predložila Alžbeta Borková, riaditeľka neziskovej organizácie mesta 
Prievidza Harmónia,   n. o.  

Zo strany poslancov MsZ otázky, pripomienky a ani návrhy neboli. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 261/05, ktoré tvorí prílohu 

zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za. 
 

 
– k bodu 13 – 

„Návrh Doplnku č. 3 k VZN č. 78/2004 o miestnych daniach a miestnom poplatku         
za komunálne odpady a drobné stavebné odpady“ 

 
Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb MsÚ, 

prítomných informovala o návrhu Doplnku č. 3 k VZN č. 78/2004 o miestnych daniach 
a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
V rozprave k prejednávanému materiálu sa o slovo prihlásil MUDr. Gabriel Šimko, MPH,         
a navrhol, aby do bodu č. I. predmetného doplnku boli zahrnuté aj motorové vozidlá  úradu 
verejného zdravotníctva. Tento návrh bol poslancami MsZ akceptovaný. 

Zo strany poslancov MsZ ďalšie otázky, pripomienky a ani návrhy neboli. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 262/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za. 
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– k bodu 14 – 

„Návrh Doplnku č. 1 VZN č. 79/2004 o používaní cestných meračov rýchlosti 
 Mestskou políciou v Prievidzi“ 

 
 JUDr. Marián Mikula, náčelník Mestskej polície v Prievidzi, predložil návrh Doplnku   

č. 1 k VZN č. 79/2004 o používaní cestných meračov rýchlosti MsP v Prievidzi, ktoré bolo 
schválené v mesiaci december r. 2004. 
Uviedol, že VZN bolo vypracované na základe pripomienok a sťažností občanov mesta 
na meranie rýchlostí vodičov na cestných komunikáciách v meste Prievidza pri 
zabezpečovaní prevencie pri vysokých rýchlostiach vodičov motorových vozidiel. Prítomných 
informoval, že priestupky sú zaznamenané fotodokumentáciou a pravidelne sú                       
aj vyhodnocované.  
Náčelník MsP uviedol, že znenie  § 5 ods. 1 VZN č. 79/2004 presne nedefinovalo pojem,       
čo je upozornenie zreteľne viditeľným označením a umožňoval rôzne výklady používania 
stacionárneho merača – Ramera.  Na odstránenie možných rozporov vo výklade 
predmetného paragrafu bol vypracovaný Doplnok č. 1 k VZN č. 79/2004, ktorým sa vytvoria 
aj legislatívne podmienky a predíde sa zbytočným problémom a sťažnostiam na oprávnenosť 
MsP používať tento prostriedok, stacionárny merač. Pripomenul, že v predchádzajúcom 
období vznikali nedorozumenia medzi MsP v Prievidzi a štátnou políciou súvisiace 
s meraním rýchlosti a vyberaním pokút za prekračované rýchlosti. 
Vo vyhlásenej rozprave Ing. Jánom Bodnárom, primátorom mesta, sa o slovo prihlásila 
Helena Dadíková. Vyjadrila spokojnosť, že MsP zabezpečuje meranie rýchlosti a poplatky 
zostávajú  v samospráve mesta.   
JUDr. Marián Mikula uviedol, že je v záujme mesta, aby bola zabezpečovaná bezpečnosť 
občanov, a hlavne školopovinných detí na frekventovaných častiach, ciest a to hlavne 
v blízkosti škôl. Prítomných poslancov ubezpečil, že v súvislosti so začiatkom školského roka 
MsP bude umiestňovať  na jednotlivých úsekoch ciest figuríny mestských policajtov v životnej 
veľkosti, aby boli ešte vo väčšej miere vodiči prinútení znižovať rýchlosť jazdy.  

Na otázku Mgr. Ľubomíra Vidu, ohľadom merania rýchlosti mestskou políciou, 
odpovedal JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP. Uviedol, že je to možné v obciach                
pri rýchlosti do 60 km/h a zdôraznil, že právomoc mestských policajtov sa zvýši pri zavedení 
nového priestupkového zákona. Ďalej dodal, že bude vo väčšej miere zabezpečená 
bezpečnosť občanov na území mesta. 

Na pripomienku Stanislav Rajnohu, aby pracovníci MsP mohli pri svojej práci využívať 
okrem vozidiel aj motorky, odpovedal náčelník MsP. Zároveň uvítal návrh Stanislava 
Rajnohu a uviedol, že aj o tejto možnosti uvažovala MsP. 

Na otázku Milana Budača ohľadom merania rýchlosti prievidzskými pracovníkmi 
mestskej polície v meste Kanianka, odpovedal náčelník MsP a uviedol, že medzi mestami 
bola uzatvorená zmluva a časť vybraných poplatkov za priestupky od vodičov bola 
vyúčtovaná mestu Prievidza.  

Zo strany poslancov MsZ ďalšie otázky, pripomienky a ani návrhy neboli. 
 

K návrhu Doplnku č. 1 k VZN č.79/2004 o používaní cestných meračov rýchlosti 
Mestskou políciou v Prievidzi, prijalo MsZ uznesenie č. 263/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Uznesením MsZ bola taktiež schválená výnimka z Rokovacieho poriadku komisií MsZ 
z dôvodu, že Návrh Doplnku č. 1 k VZN č.79/2004 o používaní cestných meračov rýchlosti 
Mestskou políciou v Prievidzi nebol prerokovaný v komisiách MsZ. 
Po nadobudnutí účinnosti doplnku bude publikované úplné znenie VZN č.79/2004 
o používaní cestných meračov rýchlosti Mestskou políciou v Prievidzi. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
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– k bodu 15 – 

„Zmena č. 2 Územného plánu zóny IBV Terasy Prievidza 
 a Doplnok č. 2 k VZN č. 49/1998“ 

 
Ing. arch. Milan Chmúra,  referent oddelenia územného plánovania, ŽP a RR MsÚ, 

uviedol, že materiál Zmena č. 2 Územného plánu zóny individuálnej bytovej výstavby Terasy 
Prievidza a návrh Doplnku č. 2 k VZN č. 49/1998, bol vypracovaný na základe požiadavky 
skupiny vlastníkov pozemkov v uvedenej lokalite. Hovoril,  že požiadavka bola konzultovaná 
s vedením mesta a zmenami je navrhovaná úprava regulatívov a zmena radovej zástavby 
rodinných domov na samostatne stojace rodinné domy.   
V rozprave k predloženým materiálom sa o slovo prihlásil Ing. Mgr. Jozef Kobela, ktorý 
sa zaujímal o prezentovanie uvedených zmien na projektoch fotodokumentáciou.  
Ing. arch. Milan Chmúra uviedol, že navrhované zmeny v rozmiestnení rodinných domov      
na IBV Terasy sú farebne vyznačené v prílohe materiálu.   
 

K návrhu Zmeny č. 2 Územného plánu zóny individuálnej bytovej výstavby Terasy 
vypracovaný v roku 2004 a správe o prerokovaní územnoplánovacej dokumentácie a taktiež 
k návrhu na vyhodnotenie stanovísk a pripomienok z prerokovania, návrhu Doplnku č.2 
k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta č. 49/1998 o územnom pláne zóny individuálnej 
bytovej výstavby Terasy, prijalo MsZ uznesenie č. 264/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Doplnok č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta č. 49/1998 nadobudne účinnosť    
15–tym dňom od jeho zverejnenia na úradnej tabuli mesta. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 
 
 

– k bodu 16 – 
„Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 1. – 6./2005“ 

 
 PhDr. Tatiana Poliaková, PhD., vedúca oddelenia starostlivosti o občana MsÚ, 

prítomných oboznámila so zoznamom pridelených bytov na území mesta Prievidza               
za obdobie január až jún r. 2005. Uviedla, že aktualizovaný prehľad o pridelených bytoch       
je na rokovaniach MsZ predkladaný dvakrát v roku a za hodnotené obdobie bolo v meste 
Prievidza pridelených 59 bytov, z toho 4 jednoizbové a 55 dvojizbových bytov. Dodala,          
že z celkového počtu pridelených bytov bolo 52 b. j. pridelených z novej výstavby 173 b. j.       
na Ciglianskej ceste I. 2642 v Prievidzi.  

V rozprave sa o slovo prihlásil MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD.  
Hovoril o možnosti poskytovania zdravotníckej starostlivosti v lokalite novej výstavby bytov 
na Ciglianskej ceste a uviedol, že sa na zriadenie zdravotníckeho strediska pozabudlo. Dal 
na zváženie mestskému zastupiteľstvu, aby sa vo voľných nových bytoch, ktoré sa 
nachádzajú v bloku na Ciglianskej ceste, mohla pre občanov poskytovať zdravotnícka 
pomoc, čím sa aj uvedená časť mesta zatraktívnila a nemuselo by dochádzať k migrácii 
občanov. Ďalej MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., uviedol, že spolu s Ing. Marianom 
Kobárikom, riaditeľom Správy majetku mesta, p. o., Prievidza sa zúčastnili ohliadky voľných 
priestorov, je tam voľných 8 b. j.  
Podľa slov MUDr. Jaroslava Cigaňáka, PhD., je náročné zabezpečiť, aby sa lekári 
a zdravotnícky personál mohli v uvedenom prostredí stabilizovať a z uvedeného dôvodu 
navrhoval, aby mesto aspoň na obdobie jedného roka ponúklo priestory pre prevádzkovanie 
zariadenia zdarma a v začiatkoch garantovalo mzdy pre zdravotníkov, aby sa mohli 
zdravotnícke služby stabilizovať. 
Navrhol, aby sa v nasledujúcom období s problematikou zriadenia zdravotníckeho zariadenia 
v lokalite Ciglianska cesta zaoberali aj jednotlivé komisie MsZ. 
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 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v súvislosti s informáciou o možnosti vybudovania  
zdravotníckeho zariadenia v lokalite Ciglianska cesta, vyzval členov zdravotníckej a sociálnej 
komisie MsZ, aby listom oslovili zdravotníkov o zistenie záujmu prevádzkovania 
zdravotníckych služieb v uvedenej lokalite a o možnosti predloženia návrhu na jeho zriadenie 
na zasadnutí MsZ v mesiaci október r 2005.  
 

K predloženému materiálu Prehľad o pridelených bytoch za obdobie január až jún     
r. 2005 v meste Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 265/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 26 poslancov za. 
 

– k bodu 17 – 
Návrh VZN č. 84/2005 o poskytovaní prepravnej služby občanom mesta Prievidza          

„ sociálnym taxíkom “ 
 

PhDr. Tatiana Poliaková, PhD., vedúca oddelenia starostlivosti o občana MsÚ, 
prítomných informovala o návrhu VZN č. 84/2005 o poskytovaní prepravnej služby občanom 
mesta Prievidza „sociálnym taxíkom“. Hovorila o tom, že mesto podľa § 71, zákona               
č. 195/1998 Z. z. o sociálnej pomoci v platnom znení rozhoduje o poskytnutí prepravnej 
služby a táto sa poskytuje občanovi, ktorý je odkázaný na individuálnu prepravu podľa 
posudku Úradu práce sociálnych vecí a rodiny. 
Mestu Prievidza bude p. Kiabom darované motorové vozidlo špeciálne upravené                  
na prepravu ťažko zdravotne postihnutých osôb a takto bude mesto poskytovať prepravnú 
službu – sociálny taxík pre občanov, ktorí sa ocitnú v sociálnej núdzi.  
PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. ďalej uviedla, že uvedeným VZN sa upravujú podmienky 
poskytovania prepravnej služby, spôsob určenia úhrady, výšky a spôsobu platenia za túto 
činnosť v zmysle zákona o sociálnej pomoci. 

 
K predloženému materiálu VZN č. 84/2005 o poskytovaní prepravnej služby občanom 

mesta Prievidza „sociálny taxík“ prijalo MsZ uznesenie č. 266/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice.  
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 
 

– k bodu 18 – 
„Uzavretie nájomnej zmluvy medzi TSK a mestom Prievidza  

na prenájom Nemocnice s poliklinikou Bojnice“ 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval prítomných o vypísaní verejnej súťaže 
TSK na prenájom zdravotníckych zariadení v jeho pôsobnosti.  Tender bol nakoniec zrušený, 
ale záujemcovia zostali.  Primátor mesta ďalej uviedol, že sa uskutočnilo stretnutie 
primátorov mesta Prievidza, Považskej Bystrice a Myjavy, na ktorom sa primátori dohodli 
ohľadom riešenia prenájmov nemocničných zariadení s tým, že pokiaľ jednotlivé 
zastupiteľstva dajú primátorom odporučenia na rokovanie s TSK ohľadom prenájmu 
zariadení, budú konať.  Podľa slov Ing. Jána Bodnára mesto Prievidza má záujem len 
o prenájom majetku a zariadení Nemocnice s poliklinikou Prievidza so sídlom v Bojniciach, 
nemá záujem o výkon. Primátor mesta ďalej informoval o rokovaní s predsedom 
predstavenstva spol. UNIPHARMA  –  p. Juríkom s tým, že spoločnosť prejavila záujem 
o prenájom Nemocnice  s poliklinikou  Prievidza so sídlom v Bojniciach. Primátor mesta 
poznamenal, že pán Jurík môže prísť na mestské zastupiteľstvo a poskytnúť ďalšie 
informácie. Ďalej uviedol, že by malo ísť o spoločnosť, v ktorej by malo zastúpenie aj mesto 
Prievidza (5 %), aj TSK (5%). MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., uviedol, že je dobré, že mesto 
môže mať vplyv na rozhodovanie v tejto oblasti a súhlasí s tým, aby mesto poverilo primátora 
mesta rokovať s TSK o prenájme Nemocnice s poliklinikou Prievidza so sídlom v Bojniciach.  
Poslanci súhlasili s prizvaním pána Juríka, predsedu predstavenstva UNIFARMY,                
na rokovanie MsZ.  
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– k bodu 20 – 

„Rôzne“ 
 
Bod č. 1  –  Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza 
Správu o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza predložil  Ing. Pavel 
Pařízek, riaditeľ dopravného závodu. 
Ing. Pavel Pařízek konštatoval, že za 1. polrok 2005 je hospodárenie vyrovnané.  Poukázal 
na nepriaznivý vývoj cien nafty, čoho následkom je predpokladané zvýšenie cien 
cestovného.  Ďalej sa zameral na pripravované zmeny v MHD, ktoré vzniknú v súvislosti 
s dobudovaním mimoúrovňovej križovatky. Uviedol, že k zmenám dôjde predovšetkým         
na linkách č. 40 a 44.  
Helena Dadíková požiadala, aby boli občania o predmetných zmenách informovaní               
aj prostredníctvom verejných zhromaždení.  
K predloženému  materiálu Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza 
prijalo MsZ uznesenie č. 267/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za.  
 
 
Bod č. 3  – Návrh na vyradenie majetku mesta Prievidza 
Návrh na vyradenie majetku mesta Prievidza predložila Ing. Viola Čmiková, vedúca 
majetkového oddelenia MsÚ. 
Ing. Viola Čmiková uviedla, že v zmysle zásad o vyradení majetku komisia navrhuje vyradiť 
majetok v celkovej hodnote 1 525 931 Sk.  Ide o 7 ks počítačov, z ktorých štyri sú úplne 
nefunkčné, ďalej zariadenia pre počítačovú sieť a softvér, ktorý je zastaraný a nevyhovujúci.  
Ďalej uviedla, že komisia navrhla fyzickú likvidáciu. 
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 268/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za.  
 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor  bmesta, vyhlásil v čase od 14.00 – 15.00 h  
o b e d ň a j š i u    p r e s t á v k u. 

 
Podľa riadne schváleného programu zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

bol čas od 15. 00 h  do 16. 00 h vyhradený pre   d i s k u s i u    o b č a n o v. 
 

 
– k bodu 19 – 

„Diskusia pre občanov“ 
 
1. p. Zimanová vystúpila s požiadavkou na riešenie problému s kanalizáciou na Tichej ulici 
v Prievidzi.  Uviedla, že v bytovej jednotke majú občania problém s neodtekajúcou vodou.  
Pani Zimanová dodala, že podľa jej informácií mesto vlastní bočné prípojky kanalizácie, 
a preto túto požiadavku predložila na zasadnutí MsZ. 
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a regionálneho rozvoja, odpovedal s tým, 
že mesto nie je vlastníkom kanalizačných prípojok v meste. Navrhol, aby problém pani 
Zimanová riešila s tým subjektom, ktorému platí stočné.  Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
uviedol, že mesto bude hľadať riešenie. 
 
2. p. Frečko  vystúpil s problémom súvisiacim s výsadbou zelene pred bytovým domom          
na Ul. A. Hlinku. Konštatoval, že na Ul. A. Hlinku sa pripravuje obojsmerná premávka a došlo 
k výrubu stromov.  Ulica bude viac prašná a hlučná, a z tohto dôvodu požiadal o výsadbu 
zelene už v roku 2005, a nie ako je plánované  na jeseň roku 2006.  
Ing. Igor Detko, ako predseda komisie životného prostredia, uviedol, že bude snaha mesta 
o vyriešenie predmetnej požiadavky. 
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3. Ing. Dušan Šimka, primátor mesta Nováky, uviedol, že prišiel na základe výzvy 
advokátskej kancelárie JUDr. Kataríny Macháčkovej. Bol vyzvaný ospravedlniť sa za svoje 
výroky zo zasadnutia MsZ v Prievidzi dňa 28. 06. 2005. Svoje výroky však potvrdil a vyzval 
Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, na verejný dialóg v mestskej televízii v Novákoch 
ohľadom Hornonitrianskeho futbalového klubu a ďalších záležitostí, ktoré sa týkajú 
prievidzského okresu.  
 
 

– k bodu 20 – 
 „Rôzne“ 

 
 
Bod č. 2  – Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia MsÚ, predložila zasadnutiu MsZ žiadosti 
o odpredaj nehnuteľností .  
Uviedla, že jednotlivé žiadosti boli predložené na prerokovanie MsR, príslušným komisiám 
a výborom volebných obvodov v meste Prievidza.  
 

MsZ uznesením č. 269/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zrušenie uznesenia 
MsZ    č. 458/II/04 zo dňa 21.12.2004, ktorým bol schválený predaj časti pozemku v k. ú. 
Prievidza, z parc. č. 421/1 vo výmere podľa skutočného zamerania geometrickým plánom za 
cenu 150,- Sk/m2, a to v časti ...“pre Dášenu Mjartanovú, bytom Prievidza“. 
Hlasovanie: 24 poslancov za. 
 

Ing. Viola Čmiková podala informáciu o výsledku verejnej obchodnej súťaže 
o najvhodnejší návrh na uzavretie zmluvy na prevod nehnuteľnosti, vyhlásenej mestom 
Prievidza dňa 26.07.2005: v zmysle uznesenia MsR č. 376/05 zo dňa 16. 08. 2005               
sa víťazom verejnej obchodnej súťaže stal Róbert Frimmel a manž., bytom Prievidza, Ul. S. 
Chalupku č.35/2, ktorí predložili návrh na uzavretie kúpnej zmluvy na pozemok v k. ú. 
Prievidza, zapísaný v katastri nehnuteľností na LV č. 1, parc. č. 421/7 vo výmere 23 m2 podľa 
zamerania geometrickým plánom č. 51/2005, s kúpnou cenou 1 545,-- Sk/m2, s účelom 
využitia - výstavba garáže a s termínom zaplatenia kúpnej ceny do 1 dňa od podpísania 
kúpnej zmluvy.  
Informáciu zobralo MsZ na vedomie uznesením č. 270/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za. 
 
  

K žiadosti spoločnosti GAZZA, s.r.o., so sídlom v Prievidzi, Ul. A. Hlinku č. 8, 
zastúpenú Mgr. Katarínou Jalakšovou, o kúpu pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 2157/22    
vo výmere 137 m2, podľa zamerania GP č. 208–110/2005 a parc. č. 2157/1 v celosti,            
vo výmere 39 m2, za účelom zabezpečenia stavby pri rekonštrukcii bývalého hotela Zobor 
a bezpečnosti verejnosti, prijalo MsZ uznesenie č. 271/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 proti. 
 

K žiadosti Pavla Macha, bytom Dolné Vestenice, Ul. Ľ. Štúra č. 23/6 o kúpu 
pozemkov v k. ú. Prievidza, parc. č. 3256/23 v celosti, vo výmere 155 m2, parc. č. 3256/85 
v celosti, vo výmere 43 m2 a časti parc. č. 3256/18 a č. 3256/24, vo výmere približne 20 m2, 
spolu vo výmere približne 218 m2, za účelom majetkovo-právneho vyporiadania pozemkov 
pod spevnenými plochami, ktoré užíva a na vlastné náklady ich udržiava, prijalo MsZ 
uznesenie č. 272/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 sa zdržal. 
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 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, po hlasovaní poslancov MsZ, privítal na rokovaní 
MsZ Ing. Juríka, predsedu predstavenstva a generálneho riaditeľa spol. UNIPHARMA,          
1. slovenská lekárenská akciová spoločnosť, so sídlom na Opatovská cesta č. 4, Bojnice.   
Ing. Jurík uviedol, že spoločnosť vlastní nemocnice v mestách Košice – Šaci a od minulého 
roka v Handlovej. 
Hovoril o skutočnostiach, že spoločnosť má záujem o prenájom bojnickej nemocnice                   
a v nej poskytovať špičkovú starostlivosť pre občanov v regióne horná Nitra.   
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že mesto Prievidza v decembri roku 2004 
predložilo Trenčianskemu samosprávnemu kraju, ktoré vyhlásilo verejnú súťaž na prenájom 
zdravotníckych zariadení vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti, ponuku na prenájom NsP 
Prievidza so sídlom v Bojniciach. Zasadnutie TSK by sa malo uskutočniť dňa 31. 08. 2005. 
Do diskusie sa zapojili poslanci Ing. Ivan Mečiar, Ing. Michal Mladý, MUDr. Ivan Šimko, 
MPH, Helena Dadíková, Ing. Igor Detko, Margita Haťapková, MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. 
a Ján Kotian. Vyjadrili svoje podnety, návrhy a na vznesené otázky odpovedali Ing. Ján 
Bodnár a Ing. Jurík. 
 

K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie  č. 273/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.   
Uznesením poslanci MsZ schválili vstup mesta Prievidza do nájomného vzťahu s TSK        
so sídlom v Trenčíne, ktorého predmetom bude prenájom hnuteľného a nehnuteľného 
majetku v správe NsP Prievidza so sídlom v Bojniciach za podmienok, ktoré sú uvedené 
v predmetnom uznesení. 
Schválené bolo aj vytvorenie akciovej spoločnosti s účasťou mesta v podiele 5 % základného 
imania, t. j. 50 000,-- Sk vyjadreného príslušným počtom akcií. Spoločníkom mesta 
v akciovej spoločnosti bude investor UNIPHARMA PRIEVIDZA - 1.slovenská lekárnická 
akciová spoločnosť. Akciová spoločnosť bude podnájomcom a poskytovateľom zdravotníckej 
starostlivosti na základe príslušnej licencie. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval Ing. Juríkovi, generálnemu riaditeľovi 
spoločnosti  za účasť na rokovaní MsZ. 
 
 

– k bodu 20 – 
 „Rôzne“ 

 
Bod č. 2  – Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia MsÚ predložila na rokovaní MsZ ďalšie 
žiadosti na odpredaj nehnuteľností. 

 
 K žiadosti Jána Kotiana, bytom Prievidza, Mariánska ul. č. 13/7  o kúpu  časti 

pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3120/1 vo výmere približne 355 m2, za účelom 
rozšírenia záhrady, prijalo MsZ uznesenie  č. 274/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 24 poslancov za. 

 
    K žiadosti SR - Slovenská správa ciest so sídlom v Bratislave, Miletičova č.19, o kúpu 

pozemkov v k. ú. Prievidza v zmysle doloženého návrhu kúpnej zmluvy, nachádzajúcich sa 
pod telesom štátnej cesty I/64 – I. etapa časť Necpalská cesta – Žabník, v celkovej výmere 
4 464 m2, podľa zamerania Geometrickým plánom č. 30228701-170/04 za cenu 2  224 197,-- 
Sk podľa Znaleckého posudku č. 103/2004 za účelom vyporiadania nehnuteľností pre 
verejnoprospešnú stavbu Križovatka ciest I/64 a III/05062 v Prievidzi, prijalo MsZ uznesenie 
č. 275/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 27 poslancov za. 

 
K žiadosti Karola Baláža a manž. Jany, bytom Handlová, Morovnianska cesta            

č. 1809/43 o kúpu časti pozemkov v k. ú. Prievidza, z parc. č. 6652/36 a č. 6652/60 vo 
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výmere približne 700 m2, za účelom vybudovania pohostinského zariadenia so sezónnym 
sedením a detského ihriska prístupného pre verejnosť, prijalo MsZ uznesenie č. 276/05, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 3 poslanci za, 23 poslancov proti. 

     
K žiadosti spoločnosti LUDO, s. r. o., so sídlom v Považskej Bystrici, Tatranská č. 

295, o zmenu návrhu Kúpnej zmluvy č. 55/05, vypracovanej v zmysle uznesenia MsZ č. 
125/05 zo dňa 26.04.2005, a to vypustiť článok V. Predkupné právo a článok VI. Zmluvné 
pokuty, prijalo MsZ uznesenie č. 277/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 29 poslancov za. 

 
K žiadosti Jozefa Danihela, bytom Prievidza, Ul. Š. Králika č. 13/20 o kúpu časti 

pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 11/1 vo výmere približne 10 m2, za účelom vybudovania 
stánku s občerstvením, prijalo MsZ uznesenie č. 278/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 1 poslanec za, 27 poslancov proti. 

 
K žiadosti Ervína Oršulu, bytom Prievidza, Ul. A. Žarnova č. 22/14, o kúpu časti 

pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5082/52 vo výmere približne 24 m2, za účelom výstavby 
garáže, prijalo MsZ uznesenie č. 279/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 29 poslancov proti. 

    
V ďalšej časti rokovania MsZ Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia 

MsÚ, predložila na rokovaní MsZ žiadosť spoločnosti EWD Prievidza, s. r. o., so sídlom 
v Bratislave, Kupeckého 5, o zmenu uznesenia MsZ č. 474/04 zo dňa 21. 12. 2004 v znení 
uznesenia MsZ č. 144/05 zo dňa 26. 04. 2005, a to v časti, v ktorej bol spoločnosti určený 
pozemok, časť parc. č. 3977/8 na  vybudovanie detského ihriska, nakoľko predmetný 
pozemok vo vlastníctve spoločnosti je podľa aktuálnej projektovej dokumentácie určený na 
zastavanie obchodným  a spoločenským centrom. 
Spoločnosť sa zaväzuje splniť podmienku vybudovania detského ihriska na vlastné náklady 
na inom pozemku určenom mestom Prievidza. 
K uvedenej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 280/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
  

K žiadosti Tomáša Vovesa, bytom Prievidza, Ul.M. Hodžu č. 16/4, o kúpu časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 2747/23 vo výmere približne 49 m2, za účelom 
rozšírenia objektu na zriadenie internetovej kaviarne, prijalo MsZ uznesenie č. 281/05, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 29 poslancov za. 

 
K žiadosti Jozefa Drexlera a manž. Ing. Martiny Drexlerovej, bytom Prievidza, Ul. A. 

Škarvana č. 364/2 o kúpu časti pozemku v k. ú. Prievidza, z PK parc. č. 423 vo výmere  
približne 35 m2, za účelom zriadenia okrasnej záhradky, prijalo MsZ uznesenie č. 282/05, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 26 poslancov za. 

 
K žiadosti Vladimíra Ruska, bytom  Prievidza, Puškinova ul. č. 24, o kúpu pozemku 

v k. ú. Prievidza, parc. č. 2670/2  vo výmere 74 m2, podľa zamerania GP č. 57/2005,  za 
účelom rozšírenia záhrady, prijalo MsZ uznesenie č. 283/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 26 poslancov za. 

 
K žiadosti Katky Nechalovej, bytom Prievidza, Ul. K. Novackého č. 4/109,  o kúpu 

nehnuteľností v k. ú. Prievidza, na Ul. V. Clementisa, a to samostatne stojaceho objektu 
/bývalej kočikárne/ na pozemku, parc. č. 5309 vo výmere 60 m2, za účelom  jeho 
rekonštrukcie na zriadenie zákazkového krajčírstva pre moletky a tehotné ženy a na 
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zriadenie predajne a kancelárie, prijalo MsZ uznesenie č. 284/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice.  
Hlasovanie: 27 poslancov proti, 1 sa zdržal. 

 
K žiadosti vlastníkov bytov a nebytových priestorov v bytovom dome na Ul. 

energetikov v Prievidzi, súpisné č. 40201, zast. Mgr. Máriou Horácsekovou, o kúpu pozemku 
v k. ú. Prievidza, parc. č. 5359 vo výmere 1 052 m2, za účelom majetkovoprávneho 
vyporiadania pozemku pod bytovým domom, prijalo MsZ uznesenie č. 285/05, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 
 V priebehu rokovania MsZ sa o slovo prihlásil Milan Budač, predseda VVO č. 3 
a hovoril o možnosti predaja budovy ZŠ na Ul. Ľ. Ondrejova a to, s predkupným právom 
JEDNOTY – SD Prievidza, ktorí v prízemných priestoroch prevádzkujú predajňu 
supermarketu COOP JEDNOTA.  Milan Budač ďalej uviedol, že na zasadnutí volebného 
výboru sa zúčastnili aj zástupcovia JEDNOTY–SD, ktorí sa vyjadrili, že v ich záujme                  
je odkúpiť celú budovu. Milan Budač navrhoval, aby finančné prostriedky z predaja 
nehnuteľnosti  mesto použilo na rekonštrukciu Domova dôchodcov – DPD v Prievidzi.   
Do diskusie sa  zapojili Ing. Jozef Kňaze, Helena Dadíková, Ing. Michal Mladý, Jana Vršková 
a Ján Kotian.  
Na jednotlivé otázky odpovedali Ing. Ján Bodnár, primátor mesta,  Ing. Marian Kobárik, 
riaditeľ SMM, p. o. Prievidza, Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia MsÚ         
a   Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia MsÚ. 
 

Po rozprave poslancov MsZ zasadnutie MsZ vo svojom rokovaní pokračovalo ďalším 
bodom programu. Uznesenie MsZ nebolo prijaté. 
 
 

– k bodu 20 – 
 „Rôzne“ 

 
Bod č. 4  – Zriadenie vecných bremien  
JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, prítomným predložila žiadosti o zriadenie vecných 
bremien na predané pozemky. 

 
K žiadosti Ing. Jozefa Lahkého, Zvolen a Jána Lahkého, Prievidza, užívateľov časti 

nehnuteľnosti v k.ú. Prievidza parc. č. 3979 (vodný tok - rieka Nitra ) o zriadenie vecného 
bremena na parc. č. 5036/1, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza, prijalo MsZ uznesenie 
č. 286/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Uznesením MsZ bolo schválené zriadenie vecného bremena na parc. č. 5036/1, ktorá je vo 
vlastníctve mesta Prievidza, a to:  
- práva uloženia inžinierskych sietí – podzemného elektrického kábla,  
- práva prístupu a prechodu po chodníku 13 m x 2,4 m, ktorý na vlastné náklady vybudujú 
užívatelia nehnuteľnosti parc.č. 3979 (vodný tok - rieka Nitra) Ing. Jozef Lahký, Zvolen a Ján 
Lahký, Prievidza, k plánovanej malej vodnej elektrárni. 
Hlasovanie: 26 poslancov za. 

  
K ďalšej predloženej žiadosti Eleonóry Dančovej a spol. ako spoluvlastníkov  

nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc.č. 3254 (R-PUB)  o zriadenie vecného bremena – práva 
uloženia inžinierskych sietí - plynovej prípojky na nehnuteľnosti parc. č. 3256/18, ktorá je      
vo vlastníctve mesta Prievidza, prijalo MsZ uznesenie č. 287/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice.  
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
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K žiadosti Jána Krška a Daniely Krškovej, spoluvlastníkov  nehnuteľnosti v k. ú., 
Prievidza parc. č. 920/8  o zriadenie vecného bremena – práva uloženia inžinierskych sietí 
na nehnuteľnostiach parc. č. 920/1,  parc. č. 957, parc. č. 920/4 a parc. č. 920/2, ktoré          
sú vo vlastníctve mesta Prievidza, prijalo MsZ uznesenie č. 288/05, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice.  
Hlasovanie: 28 poslancov za. 

 
K žiadosti spoločnosti TECHNOL, s.r.o., Prievidza, vlastníka nehnuteľnosti v k. ú. 

Prievidza, parc. 3980/4 o zriadenie vecného bremena – práva uloženia inžinierskych sietí na 
nehnuteľnostiach parc. č. 3980/5,  parc. č. 3978/24, parc. č. 3978/23, parc. č. 3978/1,parc.     
č. 3978/5, parc. č. 3980/6, parc. č. 3980/12, parc. č. 3980/2,  ktoré sú vo vlastníctve mesta 
Prievidza, prijalo MsZ uznesenie č. 289/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
 

K žiadosti Ing. Marty Švorcovej a Juraja Gardiana, spoluvlastníkov  nehnuteľnosti     
v k. ú. Prievidza parc. č. 2050/13, o zriadenie vecného bremena – práva uloženia 
inžinierskych sietí na nehnuteľnostiach parc.č. 2050/1, parc. č. 2051/17, parc. č. 2051/16, 
parc. č. 2051/18, parc. č. 2059/1, ktoré sú vo vlastníctve mesta Prievidza, prijalo MsZ 
uznesenie č. 290/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 29 poslancov za. 

 
K žiadosti Ericha Zemka, vlastníka nehnuteľnosti v k.ú. Prievidza, parc. č. 4993/22,  

o zriadenie vecného bremena – práva uloženia inžinierskych sietí na nehnuteľnostiach parc. 
č. 4983/4, parc. č. 4993/1, parc.č. 4875/1, ktoré sú vo vlastníctve mesta Prievidza, 
s podmienkou realizácie prípojok pod komunikáciou pretláčaním, prijalo MsZ uznesenie        
č. 291/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 29 poslancov za. 

.  
K návrhu Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a. s., Banská Bystrica  

o zriadenie vecného bremena – práva uloženia inžinierskych sietí  - vodovodná 
a kanalizačná prípojka  do Priemyselného parku Prievidza Západ I. na nehnuteľnostiach     
v k. ú. Prievidza,  prijalo MsZ uznesenie č. 292/05, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 28 poslancov za. 

 
K žiadosti Tomáša Vovesa, vlastníka nehnuteľnosti v k ú. Prievidza, parc.č. 2747/33,  

o zriadenie vecného bremena – práva uloženia inžinierskych sietí – vodovodnej prípojky         
a prípojky elektrickej energie na nehnuteľnostiach parc č. 2747/19 a parc. č. 2747/23, ktoré 
sú vo vlastníctve mesta Prievidza, prijalo MsZ uznesenie č. 293/05, ktoré tvorí prílohu 
k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 
 
 

– k bodu 20 – 
„R ô z n e“ 

 
Bod č. 5  – Návrh na uzatvorenie kontraktu medzi mestom Prievidza a TIK Horná Nitra 
Michal Dobiaš, poslanec MsZ, prítomných informoval o návrhu kontraktu medzi mestom 
Prievidza a záujmovým združením TIK Horná Nitra v rokoch 2005 – 2007.  
 

Uznesením č. 294/05, ktoré prílohu k zápisnici, bolo schválené uzatvorenie kontraktu 
medzi mestom Prievidza a záujmovým združením TIK Horná Nitra podľa predloženého 
návrhu s tým, že finančné prostriedky vyplývajúce z jeho plnenia budú zaradené do rozpočtu 
mesta Prievidza. 
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Za členov výkonného orgánu záujmového združenia TIK Horná Nitra MsZ zvolilo Ing. Ivana 
Mečiara a Michala Dobiaša a za členku kontrolného orgánu záujmového združenia TIK 
Horná Nitra Ing. Janu Michaličkovú. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval Michalovi Dobiašovi za vypracovanie projektu.  
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 
 
 

– k bodu 20 – 
„R ô z n e“ 

 
Bod č. 6  – Čerpanie prostriedkov zo štrukturálnych fondov EÚ   
Informáciu o čerpaní prostriedkov zo štrukturálnych fondov EÚ zasadnutiu MsZ predložila 
Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho odd. MsÚ. Hovorila o možnostiach poskytnutia 
nenávratných finančných prostriedkov zo štrukturálnych fondov EÚ. 
V súvislosti s predloženými projektmi, ktoré sa týkali Rekultivácie skládky odpadu „Ploštiny“,  
Vylepšenie informačnej siete v meste Prievidza, Spracovanie Plánu hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja mesta Prievidza a Aktualizovanie územného plánu mesta Prievidza 
MsZ, prijalo jednotlivé uznesenia. 
 

Uznesením č. 295/06, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo MsZ v rámci žiadosti 
o nenávratný finančný príspevok zo štrukturálnych fondov EÚ, Operačný Program Základná 
Infraštruktúra, opatrenie 2.3 Zlepšenie a rozvoj infraštruktúry odpadového hospodárstva 
spolufinancovanie projektu „Rekultivácia skládky odpadu „Ploštiny“ vo výške 5% 
z oprávnených nákladov na projekt a záväzok tento udržať minimálne po dobu 5 rokov         
od jeho ukončenia.  
Hlasovanie: 22 poslancov za. 

 
Uznesením č. 296/05, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo MsZ v rámci žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok zo štrukturálnych fondov EÚ, Operačný Program Základná 
Infraštruktúra, opatrenie 3.2A poskytnutie lacného a bezpečného pripojenia na Internet 
v regiónoch, spolufinancovanie projektu „Vylepšenie informačnej siete v meste Prievidza“       
vo výške 5% z oprávnených nákladov na projekt a záväzok tento udržať minimálne po dobu 
5 rokov od jeho ukončenia.  
Hlasovanie: 26 poslancov za. 
  

Uznesením č. 297/05, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo MsZ v rámci žiadosti 
o nenávratný finančný príspevok zo štrukturálnych fondov EÚ, Operačný Program Základná 
Infraštruktúra, opatrenie 3.3 Budovanie a rozvoj inštitucionálnej infraštruktúry v oblasti 
regionálnej politiky, spolufinancovanie projektu „Spracovanie Plánu hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja mesta Prievidza“ vo výške 5% z oprávnených nákladov na projekt 
a záväzok tento udržať minimálne po dobu 5 rokov od jeho ukončenia.  
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 

Uznesením č. 298/05, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo MsZ v rámci žiadosti 
o nenávratný finančný príspevok zo štrukturálnych fondov EÚ, Operačný Program Základná 
Infraštruktúra, opatrenie 3.3 Budovanie a rozvoj inštitucionálnej infraštruktúry v oblasti 
regionálnej politiky spolufinancovanie projektu „Aktualizovanie územného plánu mesta 
Prievidza “ vo výške 5% z oprávnených nákladov na projekt a záväzok tento udržať 
minimálne po dobu 5 rokov od jeho ukončenia.  
Hlasovanie: 24 poslancov za. 
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– k bodu 20 – 

„R ô z n e“ 
 
Bod č. 7  – Informácia o rokovaniach s investormi vo výstavbe bytov  
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR MsÚ, prítomných informoval 
o rokovaniach so záujemcami o investovanie do výstavby bytov na území mesta Prievidza     
a o použití finančných prostriedkov.  
Uznesením MsZ č. 299/05 , ktoré tvorí prílohu k zápisnici, MsZ splnomocnilo primátora 
mesta ďalej rokovať s investormi vo veci výstavby bytov na území mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 

 
 

Bod č. 9  –  Informácia o obnove Ul. Pod hrádok – Hradec  
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR MsÚ, prítomných informoval              
o záveroch komisie výstavby a územného plánu MsZ, ktorá vykonala obhliadku cesty Ul. Pod  
hrádkom v Prievidzi, prímestská časť Hradec. Dôvodom obhliadky bolo nájsť riešenie 
nevyhovujúceho technického stavu ulice. 
Ing. arch. Vladimír Falat uviedol, že komisia ako dočasné riešenie navrhla položenie nového 
koberca obalovou zmesou hrúbky 100 mm a odvedenie povrchových vôd v nutnom rozsahu 
v cene približne 1,4 mil. Sk. 
K uvedenej problematike sa vyjadril Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, a zároveň uviedol, že 
uvedenú časť komunikácie je potrebné riešiť hlavne  z bezpečnostného dôvodu. 
O slovo sa prihlásili PhDr. Katarína Krajíčková, predsedníčka VVO č. 5, ktorá požiadala 
prítomných poslancov o schválenie predloženého uznesenia. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 300/05, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 

 
 
Bod č. 8  –  Spolufinancovanie rozšíreného projektu „mini–ihriska „    
Viliam Ugróczy, referent odboru školstva MsÚ, prítomných informoval o zmluve, ktorá bola 
schválená  dňa 14. 07. 2005, medzi Futbalovým zväzom SR a ZŠ na Ul. energetikov 
v Prievidzi. 
Zároveň predložil žiadosť Základnej školy na Ul. energetikov č. 39 v Prievidzi o spoluprácu 
a finančnú dotáciu 1 250 000,- Sk, ktorá bude použitá na zemné a podkladové práce          
pre položenie umelej trávy a na financovanie zmeny projektu „mini - ihriska“.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal prítomných poslancov MsZ o podporu predloženej 
požiadavky.  
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 301/05, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 
 
Bod č. 10  – Refundácia nákladov pre OR SZZP v Prievidzi     
Ing. Michal Mladý, zástupca primátora mesta, prítomných informoval o požiadavke 
Predsedníctva OR SZZP v Prievidzi na refundáciu finančných prostriedkov vo výške 
700 000,-- Sk vynaložených na renováciu priestorov OR SZZP a TSC v Prievidzi, Nábrežie 
sv. Metoda č. 9. Uviedol, že rokovanie s predsedníčkou OR SZZP sa uskutočnilo                
dňa 04. 08. 2005. 

Uznesením č. 302/05, ktoré tvorí prílohu k zápisnici,  poslanci MsZ schválili 
zabezpečenie premiestnenia masážnej vane, sprchovacieho kúta na náklady mesta 
Prievidza vo výške najviac 80 000,-- Sk s  tým, že finančné prostriedky vo výške 80 000,-- Sk 
budú zaradené do najbližšej úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2005.  
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 sa zdržal. 
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– k bodu 20 – 
„R ô z n e“ 

 
Bod č. 11  –  Realizácia vianočného programu 2005 – ľadová revue     
Peter Paulík, riaditeľ Kultúrneho a spoločenského strediska v Prievidzi, prítomných  
informoval o príprave organizačného zabezpečenia akcie ľadová revue. Uviedol,                  
že pre usporiadanie tohto programu oslovili viaceré podnikateľské subjekty, ktoré by mohli  
vystupovať ako generálni partneri, reklamní a mediálni partneri.  
Hovoril o možnosti spolupráce jednotlivých sponzorov so spoločnosťami SKANSKA, 
Elektrárne Nováky. Aktivity smerujú aj k rokovaniu s manažérom úspešnej krasokorčuliarky 
zo Žiliny.  
Podľa informácie Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, minuloročná Rozprávka Vianoc 
organizovaná agentúrou P. Hečka sa v tomto roku realizovať nebude.  
K príprave vianočného programu, ktorý sa bude konať v mesiaci december 2005 – ľadovej 
revue s motívom Vianoc sa o slovo prihlásil Stanislav Rajnoha, ktorý požiadal riaditeľa KaSS 
o včasné informovanie, aby sa mohla zabezpečiť technická príprava plánovaného programu.  
Helena Dadíková, navrhla, aby prenájom ľadovej plochy bol na túto akciu poskytnutý 
bezplatne.   
K realizácii vianočného programu ľadovej revue s motívom Vianoc prijalo MsZ   uznesenie 
č. 303/05,  ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Uvedeným uznesením poslanci MsZ taktiež schválili prenájom ľadovej plochy zdarma. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 
 
Bod č. 12 – Návrh na výplatu odmeny HK mesta za rok 2004      
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, na rokovaní MsZ predložil návrh na výplatu odmeny HK 
mesta za rok 2004.  

Uznesením č. 304/05, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, MsZ schválilo ročnú odmenu 
hlavnej kontrolórke za obdobie roka 2004, počas ktorého bol pre odmeňovanie hlavnej 
kontrolórky uplatňovaný zákon č. 553/2003 Z. z. o odmeňovaní zamestnancov pri výkone 
práce  vo verejnom záujme, a to v zmysle Poriadku odmeňovania platného do 31. 08. 2004.  
Hlasovanie: 29 poslancov za. 

 
– k bodu 20 – 

„R ô z n e“ 
 

V ďalšej časti bodu rokovania Milan Budáč, poslanec MsZ a predseda výboru VO       
č. 3 sa vrátil k už predloženému návrhu týkajúceho sa postupu pri predaji budovy OV 5000 
na Ul. Ľ. Ondrejova  a k návrhu na využitie finančných prostriedkov získaných z predaja 
objektu OV 5000, a to na vybudovanie objektu na Ul. M. Rázusa.  Ďalej prítomných 
poslancov informoval o požiadavke výboru VO č. 3 mesta na zachovanie predajne potravín. 

MsZ uznesením č. 305/05, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, uložilo prednostovi MsÚ 
pripraviť podklady k predaju objektu OV 5000 s pozemkami na Ul. Ľ. Ondrejova. Zároveň  
ponúknuť predaj nájomcom, ktorí majú predkupné právo zakotvené v nájomnej zmluve,        
za cenu podľa znaleckého posudku, v termíne do 31. 08. 2005.  
MsZ týmto uznesením ďalej schválilo predaj objektu OV 5000 na Ul. Ľ. Ondrejova 
s prislúchajúcimi pozemkami za cenu podľa znaleckého posudku v prípade, ak jestvujúci 
záujemcovia neprejavia záujem o kúpu, a to za podmienky, že finančné prostriedky získané 
z predaja budú použité na dostavbu objektu DD–DPD na Ul. M. Rázusa v Prievidzi                
a  kupujúci zachová nájomný vzťah s Jednotou COOP Prievidza za podmienok, ktoré boli 
v nájomnej zmluve uzatvorenej s mestom Prievidza. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
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– k bodu 21 – 
„Interpelácie poslancov“ 

 
1. MUDr. J. Cigaňák, PhD., predložil návrh na finančnú dotáciu 500 tis. Sk na mládežnícky 
futbal s tým, aby tieto prostriedky boli použité na úhradu podlžnosti voči trénerom               
a na zdravotnícke zabezpečenie.  
O slovo sa prihlásila Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, a požiadala               
o konkretizovanie transferu. 
Ing. Igor Detko, konateľ spoločnosti UNIPA, s. r. o., uviedol, že minulý týždeň boli odmeny 
všetkým trénerom vyplatené. Navrhol, aby po zistení komu neboli ešte odmeny vyplatené, 
bolo toto uskutočnené prostredníctvom spol. UNIPA, s. r. o. 
 Jozef Krško, predseda športovej komisie MsZ, požiadal prítomných poslancov 
o podporu, aby bolo navrhované uznesenie schválené. 

MsZ uznesením č. 306/05, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo finančnú dotáciu 
500 tis. Sk na mládežnícky futbal s tým, že z uvedenej čiastky budú uhradené podlžnosti voči 
trénerom a za zdravotnícke zabezpečenie tak, že dotácia bude poskytnutá prostredníctvom 
UNIPA, s. r. o., Prievidza, a zostávajúce prostriedky budú použité na činnosť mládežníckeho 
futbalu. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 2 proti, 5 sa zdržali. 

 
2. Helena Dadíková žiadala o opätovné vysvetlenie, ako boli využité 3 mil. Sk, ktoré boli 
pridelené MŠ futbalovému klubu.  Podľa jej vyjadrenia si odmeny okrem športových trénerov   
zaslúžia aj všetci umeleckí pracovníci, ktorí pracujú s deťmi. 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, odpovedala, že doklady, na základe 
ktorých boli Futbalovému klubu Prievidza vyplatené 3 mil. Sk, sú v poriadku. 
Zároveň hlavná kontrolórka mesta žiadala o konkretizovanie požiadavky, na ktorú má podať 
vysvetlenie Helene Dadíkovej. 
O slovo sa prihlásil Ing. Igor Detko, ktorý uviedol, že finančné prostriedky, ktoré boli 
poskytnuté Futbalovému klubu Prievidza, boli vyplatené v troch transakciách. Klub               
má použitie finančných prostriedkov dokladovať do 31. 12. 2005. Ďalej Ing. Igor Detko 
uviedol, že Futbalový klub Prievidza 1 mil. Sk korún vrátil spoločnosti UNIPA, s. r. o., a tieto 
boli následne poskytnuté MŠ Hokejovému klubu Prievidza. Prezident MŠ HK má použitie 
týchto finančných prostriedkov zdokladovať do konca roka 2005. 
 
3. Ing. Alena Mečiarová žiadala o vysvetlenie, dokedy budú prebiehať výkopové práce          
pri výmene potrubí na Zapotôčkach, ktoré realizuje PTH, a. s., Prievidza. Ing. Alena 
Mečiarová uviedla, že informácie od občanov nasvedčujú, že pri týchto prácach bola 
poškodená aj statika budov,  a zaujímala sa kto uhradí opravu tých častí domov a objektov, 
ktoré boli poškodené.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že PTH, a. s. , bude povinné všetko dať                
do pôvodného stavu. 
Spoločenstvo, ktorému bola spôsobená škoda, si bude musieť dať žiadosť na opravu           
a na vedomie Ing. arch. Vladimírovi Falátovi, vedúcemu odboru výstavby a RR MsÚ. 
Ing. arch. Vladimír Falát uviedol, že termíny sa nedajú dodržať, výkopové práce a výmena 
potrubí sú robené na zákazku, dochádza k časovým posunom. Rekonštrukcie v meste budú 
prebiehať v horizonte asi 2 roky. Uviedol, že občania mesta sa na tieto termíny informujú      
aj na stretnutiach občanov s primátorom mesta. 
O slovo sa prihlásil Ing. Michal Mladý, ktorý zároveň uviedol, že po telefonickom rozhovore 
s PaedDr. Vladimírom Jánošom, zástupca spoločnosti PTH, a. s., dostal informáciu, že 
termín dokončenia prác bol stanovený do konca augusta, problém sa vyskytol s dodávkou 
náhradných rúr. 
 
4. MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. predložil poslanecký návrh na zvýšenie hodinovej sadzby 
o 50,-- Sk za odmeňovanie poslanca za prácu na zasadnutiach podľa Poriadku 
odmeňovania.  
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MsZ uznesením č. 307/05, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, neschválilo predmetný poslanecký 
návrh. 
Hlasovanie: 12 poslancov za, 6 proti, 10 sa zdržalo. 
 

Návrh na každoročné uplatňovanie inflácie vyhlásenej Štatistickým úradom SR 
k termínu 01. 07. v odmeňovaní poslancov MsZ a ďalších občanov podľa § 18 a § 19 
Poriadku odmeňovania predložil MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. 

MsZ uznesením č. 308/05, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo uplatňovanie 
inflácie vyhlásenej Štatistickým úradom SR každoročne k  01. 07. v odmeňovaní poslancov 
MsZ a ďalších občanov podľa § 18 a § 19 Poriadku odmeňovania. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 2 proti, 3 sa zdržali. 

 
 

– k bodu  22 – 
„  Z á v e r  „ 

 
 V závere zasadnutia MsZ primátor mesta poďakoval návrhovej komisii, všetkým 
prítomným poslancom a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh 
mestského zastupiteľstva  a vyhlásil zasadnutie za skončené. 

 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                   .............................................      
   Mgr. Katarína Bubnášová              Stanislav Rajnoha 
            overovateľ I.                                                                           overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                 Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Iveta Litvajová 
                referent pre servis MsR a MsZ 
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